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Boxtel - Door Johan van der Putten 
 

Eric van den Broek, fractievoorzitter van de SP, geeft uitleg over het kinderkeurmerk. 
Na zes jaar gaat de SP in Boxtel het plan opnieuw inbrengen. 
 
Wat houdt het kinderkeurmerk precies in? 
“Met het kinderkeurmerk willen we de kinderen in Boxtel betrekken bij de invulling van 
speelplekken. Concreet houdt dit in dat kinderen kijken naar speelplekken in hun 
woonomgeving of naar mogelijke speelplekken. Het kinderkeurmerk werkt met stickers: je 
hebt een treurend of een lachend poppetje op de sticker staan. Wanneer kinderen niet tevreden 
zijn met de speeltoestellen in de buurt waar ze wonen dan plakken ze een sticker met een 
treurend poppetje op het speeltoestel. Zijn ze wel tevreden met de speeltoestellen in de buurt 
dan plakken ze een sticker met een lachend poppetje op het speeltoestel. Kinderen kunnen ook 
kijken naar mogelijke nieuwe speelplekken in de buurt. Een open ruimte of een grasveldje in 
de wijk zijn geschikte plaatsen voor nieuwe speelplaatsen.  
 
Het is de bedoeling om de voorlichting aan de kinderen te regelen via de scholen. Ook is het 
de bedoeling om speelpedagogen te betrekken bij de invulling van speelruimtes. Deze 
speelpedagogen hebben hier meer oog voor dan projectontwikkelaars. Onze partij schenkt 
aandacht aan kinderen, omdat wij dat belangrijk vinden. Toen de Tweede Kamer de 
initiatiefwet speelruimte, van de Tweede Kamerfractie van de SP, omarmde om standaard 
aandacht te schenken aan speelplekken bij de ontwikkeling van wijken, dacht de SP Boxtel 
hoe kunnen wij dat concreet vormgeven in Boxtel. Toen kwam het voorstel van het 
kinderkeurmerk dat ik zes jaar geleden al opperde weer boven tafel.” 
 
Waarom is het kinderkeurmerk dan niet al zes jaar geleden ingevoerd? 
“Dat komt, omdat er geen meerderheid voor het plan was. De gemeenteraad vond het een 
goed idee, maar is de wijken meer gaan betrekken bij de invulling van de speelplekken. Dat 
vinden wij als SP zijnde niet ver genoeg gaan, omdat je dan alleen met volwassenen en met 
mensen die op het gemeentehuis werken te maken hebt.” 
 
Maar denkt u dat het plan nu wel gaat slagen? 
“We hebben nu een nieuw college in Boxtel, waar de SP ook in zit. We hebben nu dus ook 
zelf invloed. Daarnaast sluit het kinderkeurmerk aan op het speelruimte plan. Het 
speelruimteplan is opgenomen in het beleidsprogramma van Boxtel. Voor het speelruimteplan 
was een meerderheid, dus valt te verwachten dat dit ook geldt voor het kinderkeurmerk. Het 
speelruimteplan houdt in dat er in elke wijk zorgvuldig naar de speelplekken gekeken wordt.”  
 
Waarom moet het plan worden ingevoerd? 
“Het kinderkeurmerk is goed voor de ontwikkeling van kinderen. We laten mensen 
meedenken over de ontwikkeling van de wijk, we werken dus wijkgericht. Kinderen zijn 
educatief bezig en worden creatiever. We zorgen voor goede sociale omgeving waar kinderen 
tot bloei kunnen komen en betrekken scholen bij het wel en wee in Boxtel. Goed ingerichte 
speelplekken kunnen een ontmoetingsplaats worden, ook voor volwassenen. 
 
Het is belangrijk dat er goede speelplekken zijn voor alle kinderen, zowel arm als rijk en voor 
allochtoon en autochtoon. Ook is het belangrijk dat de speelvoorziening dicht bij huis is. We 
zijn voor gelijke kansen in de maatschappij en speelplekken spelen daar een belangrijke rol 
in.” 
 



 
Hoeveel geld gaat het plan kosten? 
“Het plan wordt gefinancierd met dividend opbrengst van de Boxtelse aandelen Bank 
Nederlandse Gemeenten. De opbrengst zal tussen de 40.000 en 50.000 euro liggen.” 
 
Het plan wordt gefinancierd met dividend van de Boxtelse aandelen Bank Nederlandse 
Gemeenten. Zijn er ook andere plannen met het geld? 
“Alle raadsfracties in Boxtel mochten aan het college van Burgemeester en Wethouders 
suggesties doen hoe het dividend besteedt moest worden. De SP heeft behalve het 
kinderkeurmerk nog twee andere suggesties gedaan. Het eerste heeft te maken met het 
armoedebeleid, het ter beschikking stellen van computers aan arme gezinnen met kinderen. 
De tweede suggestie die is gedaan, is voor de jongeren tussen de twaalf en de zestien jaar in 
Boxtel. Deze jongeren vallen vaak tussen de wal en het schip. Daarom willen we 
pannaveldjes aanleggen, betonnen tafeltennistafels neerzetten en meer van dat soort 
faciliteiten.  
 
Andere partijen kwamen met ideeën om de eenzaamheid van ouderen te bestrijden of de 
opbrengsten van het dividend terug te geven aan de inwoners van Boxtel. In dat laatste idee 
zie ik niet zoveel, omdat de teruggave aan burgers dan zo marginaal is, dat je het beter aan 
goede maatschappelijke doeleinden kunt besteden.” 
 
Spelen kinderen nog wel voldoende buiten om een kinderkeurmerk in te voeren? 
“Het kinderkeurmerk betekent een extra stimulans voor de kinderen. Als kinderen zelf kunnen 
meebeslissen over speelplekken, dan zullen ze er eerder gebruik van maken. Wij zien 
kinderen het liefst op straat, want samen spelen is goed voor de ontwikkeling. Het 
kinderkeurmerk zal zorgen voor meer leven in de straten van Boxtel.” 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


